

Dagorden for kollegierådsmøde

Den 01-11-2017 kl16.30

1. Fremmødte.

Line 2020, Amanda 2011, Peter 1340, Thomas 1131, Rebecca (Becky) 1249, Hans-Christian (HC) 3322.

2. Gæster.

Ingen gæster

3. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen er kommet for sent ud, da Peter ikke havde adgang til referatet fra sidste gang tidsnok til at kunne skrive aftalte punkter på. Dagsordenen er godkendt.

4. Afstemning om lukket punkter.

Lukket punkt

5. Godkendelse af referater

Referat 23/10 2017 kom op for sent, så ingen har nået at læse det. Det bliver først godkendt til næste møde.

6. Post.

- a. Lukket punkt
- b. Lukket punkt
- c. Lukket punkt

7. Nyt siden sidst.

a. Valgplakater

Peter har på Thomas' opfordring undersøgt hvad reglerne er for ophængning af valgplakater på kollegiet. Peter har efter at have kontaktet Kristiandal, fundet ud af at politiske partier godt må ophænge valgplakater i lygtepælene på kollegiet, så længe at de hænger lovligt. Kollegianere må ikke tage valgplakater ned selvom de hænger ulovligt. Hvis de hænger forkert skal myndighederne kontaktes.

- b. Basketbanen er forsinket, da det firma som skal grave er bagud grundet vejr og andre aftaler, og det firma som laver belægningen er også bagud. Det er uklart hvornår byggeriet af banen bliver påbegyndt. Vi kontakter Claus og hører om videre muligheder, da aftalen falder uden for Rådets resortområde.

8. Konto Update.

Vi har 180.333kr på kontoen hvoraf de 20.000 er reserveret til basketballbanen.

9. Generalforsamling

Vi skal tage stilling til de forskellige punkter:

- a. forslag om kattehalsbånd.

Forslaget siger at enten øremærkning eller halsbånd skal være påkrævet.

For: Thomas og Line

Imod: Amanda, HC, Becky og Peter.

Et flertal i Rådet er imod forslaget.

- b. Forslag om at finde et ekstra rum i blok 1 til at lave om til tørrerum

HC mener at dette hører under bestyrelsen og portnerkontoret, og at det derfor ikke kan bestemmes på generalforsamlingen. Amanda spørger hvordan det så praktisk fungerer hvis et udvalg vil have et lokale. HC forklarer at vi i Rådet kan viderestille et ønske til portneren, som tager beslutningen på vegne af bestyrelsen.

Så en beslutning af dette på generalforsamlingen bliver betragtet som en indstilling til bestyrelsen (eller portnerene da det er daglig administration).

Vi kigger på om det er tilfældet i begge blokke at vi skal undersøge om der er plads til et rum mere.

Alle er for.

- c. Vi vil gerne se om kollegiet er enige i at LAN-party og grillfest skal være årlige arrangementer.

HC mener at planlægning og varsel skal være bedre hvis det gentages, og der skal være bedre tilmelding (ift. LAN-party). Peter har fået positive tilbagemeldinger, og mange ville gerne deltage igen, især hvis fristen var bedre. Langt de fleste deltagere var kollegianere. HC mener at lang varighed går ud over Husets omsætning. HC mener kun at det bør være lørdag morgen til søndag aften. HC vil gerne have en succes mere før at vi

åbner for tidligt tilmelding. Peter mener at man bør bruge hele weekenden for at få ordentlig varighed. HC foreslår at vi giver hele weekenden igen, og hvis der ikke kommer nok deltagere så bliver det kun lørdag-søndag året efter. Det blev brugt for mange penge på mad til LAN-partiet. Der skal være flere på for at arrangere det.

Rådet er enige om at give begge dele et år mere.

d. Evt. bookingsystem til vaskeriet

For at starte en prøveperiode: Amanda og Becky

Imod: Peter, HC, Thomas og Line

e. Brug af kollegianermidler til 50.års fødselsdag: Vi vil gerne indstille til at bestyrelsen bruger 100.000 på fødselsdagen.

Det skal påpeges at ved manglende overskud, kan det betyde en stigning i huslejen.

For: Alle

10. Justering af ordensregler for Rådslokalet.

Line har ændret reglerne for rådslokalet. Alle er enige i ordlyden. Vi skal huske at rette småfejl inden udgivelse.

11. Hjemmeside og mailsystem

Frederik har arbejdet videre på hjemmesiden, og forventer at præsentere en del af det til generalforsamlingen senere d.d. Vi skal måske kigge på enkelte skønhedsfejl, men overordnet set er vi tilfredse med opsætning og layout.

Vi skal have sat en deadline for hvornår vi kan have en e-mail klar. Vi forventer at være klar ved start af det nye år.

12. Dispensationer

Kristiansdal mener at så længe man er på orlov (herunder barsel), så skal man ikke have dispensation for at blive boende på kollegiet.

Vi skal undersøge om man er berettiget til at blive boende mens man er i praktik. Vi fortsætter dette til næste møde.

13. Lan Party

HC og Amanda har gennemgået regnskabet fra LAN-partiet, og det fremgår at der er brugt 88kr på en taxa hjem ifm. indkøb under LAN-partiet, uden at der er givet hverken tilladelse til eller spurgt om denne. Peter mener at det er blevet nævnt. Grunden til at der er taget taxa, er at der ikke var adgang til bil, eller andet lift. Det fremgår ikke på noget referat at det er foregået.

HC indstiller til at pengene skal tilbagebetales. Peter beklager hvis det ikke er fortalt videre, og mener at det er dukket op ifm. regnskabet dengang. Thomas og Line mener at det skal anmærkes at man ikke skal gentage dette uden at informere Rådet, men mener ikke at der skal tilbagebetales. HC påpeger at problemet kunne være undgået ved bedre planlægning. Der stemmes om hvorvidt at regningen skal tilbagebetales:

For: Ingen

Imod: Thomas og Line

Becky og Amanda stemmer ikke. Peter er inhabil.

Rådet beder om at dette ikke gentager sig.

14. Generalforsamling

Gentaget punkt.

15. Planlægning af næste mødetidspunkt.

Tages på det konstituerende møde senere d.d.

16. Punkter til næste gang

Hjemmeside og mail

Dispensationer

LAN-party

Fødselsdag 2018

Udvalg

17. evt.

Peter siger tak for en god periode.